
 زلزله در تکواندوی بانوان؛

 مداح قهر کرد، ساعی 
استعفا داد!

سرمربی تیم ملی تکواندوی بانوان به دلیل 
برخی مشــکلات اردوی تیم ملی را ترک 
کرد.به گزارش ایسنا، در شرایطی که اردوی 
تیم ملی تکواندوی بانوان در خانه تکواندو 
در حال برگزاری است، مینو مداح سرمربی 
موفق تیم ملی در المپیک پاریس، به دلیل 
برخی از مشکلات بوجود آمده در جریان 
اردو، اقدام به ترک اردوی تیم ملی به حالت 
قهر کرد.ایــن اتفاق در حالــی رخ داد که 
مداح از ۱۹ آذر که تمرینات تیم ملی آغاز 
شــد تا اوایل دی در محل تمرینات تیم 
ملی حضور داشت.از سوی دیگر نیز طبق 
شنیده های خبرنگار ایسنا، مهروز ساعی 
مربی تیم ملی تکوانــدوی بانوان و خواهر 
رییس فدراسیون تکواندو نیز استعفای خود 

را تقدیم مسئولان فدراسیون کرده است.

پلی آف بهترین لیگ جهان 
دو نماینده از ایران دارد

به گزارش »ورزش ســه«، هفته پانزدهم 
مسابقات والیبال باشگاهی ایتالیا موسوم 
به سوپرلیگا به پایان رسید که در این هفته 
لوبه که پوریا حسین خانزاده، دریافت کننده 
قدرتی تیم ملی والیبال ایران را در اختیار 
دارد و همچنین آلیانز میلانو با سرمربیگری 
روبرتو پیاتزا در برابر رقبای خود به پیروزی 
رسیدند.شــاگردان جیامپائولــو مدی در 
تیم لوبه که یک بازی عقب افتاده دارند از 
چهارده دیدار قبلی خود نه برد و پنج باخت 
را ثبت کرده اند و با ســی امتیاز در جایگاه 
چهارم جدول قرار دارند. آنها می توانند با 
پیروزی در بازی عقب افتاده خود حتی به 

رتبه سوم نیز برسند.

امیدواری سرمربی تیم ملی 
کبدی به کسب مدال طلای 

ناگویا توسط دختران
ســرمربی تیم ملی کبدی زنان بــا ابراز 
امیدواری برای کســب خوش رنگ ترین 
مــدال در بازیهای آســیایی ناگویا گفت: 
امیدواریــم در کنار مســابقات جهانی و 
آسیایی تا بازیهای آسیایی ناگویا با کمک 
وزارت و کمیته بتوانیم اردوهای تدارکاتی 
و برون مرزی داشته باشیم. ماهرخ دانش 
در گفت و گو با ایسنا، در مورد اردوی تیم 
ملی کبدی زنان اظهار کرد: این ســومین 
روز اردوی تیم ملی زنان است. خداراشکر 
بازیکنان به لحاظ نزدیک بودن لیگ برتر،  
از نظر تکنیکی و بدنی آماده هستند و این 
شانس خوبی برای ما است. ۲۲ بازیکن در 
این اردو حضور دارند که اکثر این بازیکنان 

را جوانان تشکیل می دهند.

زمان حضور پیاتزا در ایران 
مشخص شد

سرمربی و مربی تیم ملی والیبال کشورمان 
برای جلسه حضوری با رئیس فدراسیون، 
امضای رسمی قرارداد همکاری و حضور در 

نشست خبری به ایران سفر خواهند کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، بر اساس برنامه 
ریزی انجام شــده روبرتو پیاتزا ســرمربی 
ایتالیایــی تیم ملــی والیبال ایــران برای 
جلسه حضوری با سید میلاد تقوی رئیس 
فدراســیون والیبال صبح روز دوشنبه یکم 
بهمن ماه وارد تهران خواهند شد.همزمان 
با سفر پیاتزا، توماس توتولو مربی تیم ملی 
والیبال ایران نیز برای انجام هماهنگی، برنامه 
ریزی لازم و حضور در جلســات در تهران 

حضور خواهد داشت.

داور آبادانی مسابقات 
بین المللی کشتی کرواسی 

را قضاوت می کند
رییس هیات کشتی منطقه آزاد اروند گفت: 
میلاد قلاوند داور بین المللــی آبادانی از 
سوی فدراسیون کشتی برای قضاوت در 
مسابقات بین المللی کشتی اوپن کرواسی 
انتخاب شــد.امیر وزیری در گفت  و گو با 
ایرنا اظهار کرد: این داور آبادانی با موافقت 
فدراسیون کشتی جمهوری اسلامی ایران، 
رقابت های بین المللی اوپن و مرحله اول 
رنکینگ اتحادیه جهانی کشتی که هفدهم 
تا بیست و یکم در شــهر زاگرب کرواسی 

برگزار می شود را قضاوت خواهد کرد.
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محرومیت تراکتوری ها در 
آستانه پرسپولیس!

با جریمه تراکتور از ســوی کمیتــه انضباطی، 
محرومیت تعلیقــی این تیم نیز فعال شــد.به 
گزارش»ورزش ســه«، اتفاقات دیدار تیم های 
تراکتور و نساجی سبب شــد تا باشگاه تراکتور 
300 میلیون تومان جریمه شــود و همچنین با 
حکم محرومیت 50 درصدی تماشــاگرانش در 
دیدار رودررو با نســاجی محکوم باشد. البته در 
این بازی تنها تماشــاگران خانم امکان حضور 
در اســتادیوم یادگار را خواهند داشت و به این 
ترتیب تراکتور در آخرین بازی خانگی فصل، تی 
تی ها را همراه نخواهد داشت.با این حال جریمه 
هواداران تراکتور سبب شده تا محرومیت تعلیقی 
تماشاگران این تیم نیز فعال شود و به این ترتیب 
تراکتور در دیدار مقابل مس رفسنجان از همراهی 
تماشاگرانش محروم خواهد بود تا در اولین بازی 
نیم فصل، هواداران خود را همراه نداشته باشد، 
دیداری که پیش از بازی حساس با پرسپولیس 

برگزار خواهد شد.

فرشاد به دنبال نیم فصل دوی 
کاملا متفاوت

فرشاد احمدزاده امیدوار است هواداران تیمش 
را در نیم فصل دوم راضی کند.به گزارش»ورزش 
ســه«، یکی از خریدهای تابستانی پرسپولیس 
فرشاد احمدزاده بود. این بازیکن که در سال های 
اخیر عضو تیم سپاهان بود در تابستان با پیشنهاد 
سرخپوشان به تیم محبوب خود پیوست.فرشاد 
مورد اعتماد خوان کارلوس گاریدو قرار داشت و 
در شرایطی که بازیکنان زیادی مورد بی مهری او 
قرار می گرفتند و هفته های زیادی روی نیمکت 
یا ســکو بودند، احمدزاده همه بازی های دوران 
گاریدو را به عنوان بازیکن اصلی یا تعویضی انجام 
داد.فرشاد احمدزاده این فصل در ۱3 بازی لیگ، 
۶ بازی لیگ نخبگان آسیا و یک بازی جام حذفی 
به میدان رفت اما نتوانست هیچ گل یا پاس گلی 
به عنوان مهره هجومی پرسپولیس ثبت کند تا 

انتقادات هواداران از او زیاد بشود.

کوجو پایان هفته به هواداران 
استقلال معرفی می شود

استقلال تا پایان هفته از خرید جدیدش رونمایی 
می کند.به گزارش خبرورزشی، جوئل کوجو بیش 
از یک ماه است که تست های پزشکی اش را پشت 
سر گذاشته اما هنوز باشگاه به صورت رسمی از 
خرید جدیدش رونمایی نکرده اســت.قرار است 
کوجو در پایان هفته به ایران سفر کند و باشگاه 
بعد از ورود او رسما از قرارداد این بازیکن رونمایی 
می کند تا از شروع تمرینات آبی ها بتواند حضور 
داشته باشد و خودش را آماده نیم فصل دوم لیگ 
برتر کند.کلیه توافق های لازم بین اســتقلال و 
کوجو انجام شده است و طبق شنیده ها قرارداد به 

مدت یک فصل و نیم خواهد بود.

تمجید نشریه ایتالیایی از ستاره 
ایرانی؛ طارمی بی  نظیر بود

نشریه گازتا دلو اسپورت، در گزارشی از عملکرد 
مهدی طارمی، در بازی اینتر مقابل میلان، تمجید 
کرد.به گزارش خبرورزشــی، نشــریه گازتا دلو 
اسپورت، در گزارشی با عنوان  »طارمی بی  نظیر 
بود« از عملکرد این بازیکن، در بازی اینتر مقابل 
میلان، تمجید کرد.طارمی در این بازی حساس 
مقابل میلان یک گل زد و یک پــاس گل داد تا 
بهترین بازیکن اینتر لقب بگیرد.دیدار حساس 
سوپر کاپ ایتالیا میان اینتر و میلان به میزبانی 
ریاض عربستان برگزار شد.این دیدار حساس در 
نهایت با نتیجه 3 بر ۲ به نفع میلان به پایان رسید 

تا دست طارمی از جام کوتاه ماند.

گل محمدی: با پرسپولیس 
مذاکره نکردم

یحیی گل محمدی، سرمربی تیم فولاد، در گفت 
و گویی، حضور در تیم پرسپولیس را تکذیب کرد.
به گزارش خبرورزشــی، درحالی که باشــگاه 
پرسپولیس به دنبال انتخاب یک  سرمربی برای 
نشســتن روی نیمکت این تیم است، شایعه ای 
در فضای مجازی منتشر شد که از مذاکره یحیی 
گل محمدی، ســرمربی فعلی فولاد خوزستان با 
پرسپولیس خبر می داد اما گل محمدی این شایعه 
را رد کرد.یحیی گل محمدی درباره این موضوع 
به ایســنا گفت: هیچ مذاکره ای با پرســپولیس 
نداشــته ام.او همچنین گفت: مــا دنبال جذب 
بازیکن برای تیم فولاد هســتیم و تمام تمرکزم 

روی برنامه ریزی و تقویت فولاد است.

 استقلال به دنبال میزبانی 
در ورزشگاه آزادی

باشگاه اســتقلال می خواهد بازی هایش در دور 
برگشت را در ورزشــگاه آزادی میزبانی کند.به 
گزارش ایسنا، باشگاه استقلال به دنبال این است 
که اولین بازی دور برگشــت خود در لیگ برتر 
مقابل شــمس آذر قزوین را در ورزشگاه آزادی 
برگزار کند.رفعتی عضو گروه استانداردســازی 
ورزشــگاه ها اعلام کرد که ورزشــگاه آزادی از 
اول بهمن مشــکلی برای میزبانی از بازی های 
فوتبال ندارد و همین مساله باعث شده که باشگاه 

استقلال به دنبال میزبانی در این ورزشگاه باشد.
استقلال اکثر بازی های حساس خودش را مقابل 
حریفان در دور رفت میزبان بوده و فقط در داربی 

مهمان پرسپولیس خواهد بود.

اخبار
ماموریت جدید بازیکنان میلان: قهرمانی سریAآنچلوتی: وینیسیوس نیاز به ترحم ندارد

کارلو آنچلوتی سرمربی رئال مادرید از شاگردانش به دلیل پیروزی قاطع مقابل دپورتیوو مینرا تمجید کرد.به گزارش خبرورزشی، کارلو 
آنچلوتی سرمربی رئال مادرید پس از پیروزی 5 بر صفر این تیم برابر تیم دسته پنجمی دپورتیوو مینرا و صعود به مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی اسپانیا به خبرنگاران گفت: بازی خوب بود و ما از همان ابتدا نمایش خوبی داشتیم. زدن گل زودهنگام هم کارمان را آسان تر 
کرد.در کل کنترل خوبی بر بازی داشتیم و عملکردمان خوب بود. ما راضی هستیم و حالا به بازی بعدی فکر می کنیم. اینکه بدون توجه 
به جایگاه حریف بازی را کاملًا جدی گرفتیم و مثل یک تیم بازی کردیم، بســیار مهم بود و فرصت خوبی شد تا آنهایی که کمتر بازی 
می کنند به میدان بروند.آنچلوتی در پایان راجع به محرومیت دو جلسه ای وینیسیوس جونیور هم تأکید کرد: فکر می کردم که او را محروم 

نمی کنند. او نیاز به ترحم ندارد و یکی از بهترین بازیکنان دنیاست که به ما برای بردن دو دوره لیگ قهرمانان کمک کرد. 

گری کاردیناله، مالک باشگاه میلان، پس از کسب سوپرجام از بازیکنان این تیم می خواهد تا به صدر جدول سری A صعود کنند.به 
گزارش»ورزش سه«، میلان به افتخار بزرگی دست پیدا کرد و در دیداری که با نتیجه ۲-0 عقب افتاده بود در نهایت اینتر را با نتیجه 
3-۲ شکست داد تا جام قهرمانی سوپرجام ایتالیا را بالای سر ببرد.این جام اولین قهرمانی باشگاه میلان از زمان انتقال مالکیت به گروه 
ردبرد کپتال با ریاست گری کاردیناله بود. کاردیناله از این فرصت استفاده کرد و از طریق زلاتان ابراهیموویچ پیامی را برای بازیکنان، 
مربیان و تمام کادرفنی ارسال کرد.کاردیناله گفت:به خاطر این نتیجه خارق العاده به همگی شما تبریک می گویم. بردن این جام و به 
دست آوردن آن در دربی خاص بود و چیزی است که باید عمیقاً به آن افتخار کنید. فصل تا اینجای کار چالش برانگیز بوده اما از این 

لحظه لذت ببرید و با این روحیه به ایتالیا برگردید تا جایگاهی را که میلان در صدر جدول سری A استحقاقش دارد را پس بگیرید.

کودکی که نمی خواست از امباپه جدا شود
در پایان مینرا-رئال بازی شاهد حرکتی جالب از سوی امباپه بودیم و او رفتار زیبایی با یک کودک 

که به زمین بازی آمده بود، داشت.

زمان برگزاری جام ملت های آسیا ۲۰۲۷ اعلام شد
طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال رقابت های جام ملت های آسیا از هفتم ژانویه تا پنجم فوریه سال 

۲0۲۷ در کشور عربستان برگزار خواهد شد.

منهای فوتبال

شبی که ساز طارمی کوک بود
  برد میلان، قهرمانی این تیم در سوپرجام و از بین رفتن امیدهای طارمی

 برای کسب اولین جام با اینتر؛

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

اینتر بعد از پشت سر گذاشتن آتالانتا و صعود 
به فینا ســوپرجام ایتالیا، در ورزشگاه اول 
پارک شهر ریاض برابر میلان به میدان رفت 
و در داربــی دلامادونینــا رودرروی حریف 
همشهری خود قرار گرفت تا تکلیف قهرمان 
سوپرجام فوتبال ایتالیا مشخص شود. اتفاق 
ویژه براین فوتبال دوســتان ایرانی در این 
مســابقه، حضور مهدی طارمی در ترکیب 

اولیه اینتر بود تا ستاره ایرانی تجربه جدیدی 
را به دســت آورد و در داربی دلامادونینا هم 
به میدان برود.طارمی در شرایطی در قامت 
زوج لائوتارو مارتینــس در خط حمله اینتر 
برابر میلان قرار گرفت کــه مارکوس تورام 
به دلیل آسیب دیدگی این مصاف حساس را 
از دست داد و خواکین کوره آ هم از آمادگی 
حداکثری برخوردار نبود تا ســتاره ایرانی 
 اینتــر فرصتی طلایــی بــرای عرض اندام

 به دست آورد. مهدی طارمی در کنار تلاش 

برای پاســخ مثبت دادن به اعتماد سیمونه 
اینزاگی، بــا انگیزه ای مضاعــف وارد زمین 
مسابقه شد و امید داشــت تا بتواند مقابل 
دیدگان سرجیو کونسیسائو، سرمربی سابق 
خود در پورتو که ســکان دار جدید میلان 
است، بار دیگر شایســتگی های فنی خود 
را به رخ بکشد که ســرانجام طارمی شبی 
تلخ وشــیرین و درهم تنیده بــا خاطراتی 

فراموش نشدنی را پشت سر گذاشت.
درخشش به شیوه طارمی 

مهدی طارمــی برخلاف گذشــته و دوران 
جوانی خود کــه مهاجم حریصــی بود و با 
فرصت طلبی ســعی داشــت تا خود به گل 
برسد، حالا کاملًا به یک مهاجم در خدمت 
تیم تبدیل شده و توجهات را به سوی خود 
آورده است. طارمی که در اردوی اخیر ملی 
هم برابر کره شمالی موفق به ثبت هت تریک 
پاس گل شد، شب گذشته پایه گذار گل برای 
تیمش در داربی دلامادونینا شد و با فداکاری، 
توپ را به لائوتارو مارتینس رساند تا اینتر با 
گلزنی این ستاره آرژانتینی برنده به رختکن 
برود و بیش از پیش امیدهایش به کســب 
عنوان قهرمانی در ســوپرجام فوتبال ایتالیا 
و کســب پیروزی برابر حریف سنتی خود 
افزایش پیدا کند.ســتاره بوشهری فوتبال 
ایران در حالی موفق شــد افتخار گل سازی 
در سوپرجام ایتالیا را به دست آورد و در اولین 
حضور در داربی دلامادونینا بدرخشد که او 
از زمان پیوســتن به اینتر توانسته در نقش 

گل ساز خوش بدرخشد.
 پاس گل اول طارمی در هفته دوم ســری آ 
برابر لچه ثبت شد، سپس او در لیگ قهرمانان 
اروپا، ۲ گل برای تیمش مقابل ستاره سرخ 
بلگراد ساخت، بعد از آن نوبت به گل سازی 
مقابل اودینزه در جام حذفی ایتالیا رسید و 
حالا با پاس گل شب گذشته برابر میلان در 
سوپرجام، مهدی طارمی توانسته با پیراهن 
اینتر در 4 تورنمنت مختلف، 5 گل بسازد که 

آمار جالب توجهی است.
رقص بندری 

طارمی نه تنها باعث شد تا اینتر در 
واپسین لحظات نیمه نخست به گل برسد 
و برنده به رختکن بــرود، بلکه در آغاز نیمه 
دوم هم خیلــی زود زهر خــود را به میلان 
ریخت و توانســت در نقش گلــزن هم در 

داربی دلامادونینا بدرخشد تا بیش از پیش 
توانایی های فنی خود را به سیمونه اینزاگی 
اثبات کند. ستاره بوشهری پس از گلزنی برابر 
میلان به جمع همبازیان خود رفت و رقص 
بندری که برآمده از منطقــه جنوب ایران 
است را به عنوان شــادی بعد از گل انتخاب 
کرد و سرمست از نتیجه به دست آمده بود.
مهدی طارمی بعد از ثبت یک گل و یک پاس 
گل و ثبت نتیجه ۲ بر صفر روی اسکوربورد 
ورزشــگاه اول پارک، خیال پردازی می کرد 
که توانســته در اولین قهرمانــی اش همراه 
اینتر، نقش اصلی را ایفــا کند اما ورق علیه 
افعی ها برگشت و کامبک رویایی شاگردان 
کونسیسائو باعث شد تا در پایان ۹0 دقیقه، 
نتیجه 3 بر ۲ روی اســکوربورد ورزشــگاه 
نقش ببندد؛ برد میلان، قهرمانی این تیم در 
سوپرجام و از بین رفتن امیدهای طارمی برای 
کسب اولین جام با اینتر، در شبی که عملکرد 

خیره کننده داشت.
چهره شاخص 

طارمی بعد از گلزنی به ستاره سرخ 
بلگراد، دومین گل خود در لبــاس اینتر را 
به ثمر رساند و در مجموع ۲۱ بازی برای اینتر 
و حضور ۹54 دقیقه ای در زمین مسابقه، ۲ 
گل زده و 5 گل ساخته تا میانگین هر ۱3۶ 
دقیقه یک گل/پاس گل در کارنامه او در تیم 
اینتر نقش ببندد. اتفاق ویژه آنکه در پایان 
مسابقه شب گذشــته اینتر - میلان، نه تنها 
طارمی به عنوان بهتریــن بازیکن اینتر در 
زمین مسابقه از سوی مراجع آماری مختلف 
اعلام شد، بلکه ستاره ایرانی توانست جزو 5 
بازیکن برتر فینال سوپرجام ایتالیا و داربی 
دلامادونینا باشــد تا شــاید در ادامه فصل، 
نگاه سیمونه اینزاگی به او تغییر کند و بتواند 

فرصت بازی بیشتری به دست آورد.
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وزیر ورزش و جوانان: 

 هدف ما مدال آوری 
در رشته هایی، جز کشتی است

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در نشســت 
کارشناسی فدراسیون کشتی گفت: یکی از اهداف 
ما این است که رشته های دیگر نیز بتوانند در سبد 
مدال آوری ما حضور داشــته باشــند.به گزارش 
خبرورزشی، نشست کارشناسی فدراسیون کشتی 
به منظور شــرکت در بازی های آســیایی ۲0۲۶ 
ناگویا امروز بــا حضور مســئولان وزارت ورزش، 
کمیته ملی المپیک، رئیس فدراســیون کشتی و 
سرمربیان تیم های ملی آزاد و فرنگی در محل این 
وزارتخانه برگزار شد.در فاصله ۶۲0 روز تا بازی های 
آسیایی ناگویا و در ادامه برگزاری جلسات تخصصی 

فدراسیون ها، جلسه فدراسیون کشتی برگزار شد.
احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در این جلسه با 
تاکید بر نقش مهم کشتی در سبد مدال آوری ورزش 
ایران در بازی های آسیایی، اظهار داشت: ظرفیت 
کشــتی ایران به قدری بالاســت که نباید نگران 
بازی های آسیایی باشیم و می توانیم در هر دو بخش 
آزاد و فرنگی دو تیم ملی قدرتمند داشــته باشیم 
که هر کــدام از این تیم ها بتواننــد در رویدادهای 
مختلف حضور قدرتمند داشــته باشند.وی افزود: 
طبیعتاً به دلیل سهم بزرگ کشتی در سبد مدال 
ورزش ایران، همیشــه بار روانی زیادی روی رشته 
کشتی وجود داشته چرا که این رشته ورزش اول و 
پُر مدال ما در همه میادین است. یکی از اهداف ما 
این است که این بار روانی را از روی کشتی برداریم 
و رشته های دیگر نیز بتوانند در سبد مدال آوری ما 

حضور داشته باشند. 

رئیس فدراسیون بدمینتون:

  دو برابر بودجه دولت
 اسپانسر جذب کردم

محمدرضا پوریا گفت: دو برابر بودجه دولت اسپانسر 
جذب کردم ولی اگر بتوانیم بودجه فدراسیون را به 
۱00 میلیارد تومان در سال افزایش دهیم من کسب 

مدال در بازیهای آسیایی را تضمین می کنم.
به گزارش خبرنگار مهــر، محمدرضا پوریا رئیس 
فدراسیون بدمینتون در نشست خبری با رسانه ها 
پیرامــون میزبانی ایران از ســی و ســومین دوره 
مسابقات بین اللملی فجر اظهار کرد: تنها برندی که 
در چهل سال اخیر به جامانده بحث همین مسابقات 
فجر است. حدود ۱5 سال این مسابقات را به صورت 
رایگان برگزار کردیم تا جایــگاه خودمان را ثابت 
کنیم. تمام هزینه تیم ها را پرداخت می کردیم ولی 
بعد کم کم جایزه در نظر گرفتیم و دیدیم استقبال 
خوبی از آن شد و سپس بحث تأثیر این مسابقات 
در رنکینگ المپیک مطرح شد که حالا خوشبختانه 
این استقبال دو چندان شده است.وی افزود: ما در 
مجامع بین اللملی ما دارای ۲ حق رأی هســتیم. 
این موضوعات مهم اســت و باید مورد توجه باشد. 
مسابقات جام فجر در همه این سال ها همیشه به 
موقع برگزار شده است. برای این دوره هم کشورها 
فرصت داشتند تا ۱5 دی سال جاری اعلام آمادگی 
کنند. اخیراً انگلیس اعلام کرد که سه بازیکن دیگر 
را در این مسابقات شرکت دهد که ما بخاطر احترام 
به قوانین جهانی این درخواست را قبول نکردیم. او 
در مورد برگزاری مسابقات جام خزر به میزبانی ایران 
گفت: قرار بود این رقابت ها امسال برگزار شود ولی 

یکسری شرایط مانع از تحقق این هدف شد.

دبیرکل سابق فدراسیون فوتبال: 

سلامت فوتبال را به کسی که مرا 
به فدراسیون آورد ترجیح دادم!

حسن کامرانی فر، دبیرکل سابق فدراسیون فوتبال 
گفت: باید بین فردی که مرا به فدراســیون آورد و 
ســلامت فوتبال یک مورد را انتخاب می کردم.به 
گزارش خبرورزشی، حسن کامرانی فر پس از ثبت 
نام برای پست کارشناسی فدراسیون فوتبال، اظهار 
داشت: ابتدا باید از رسانه هایی که در این سرما چند 
روزی است بیرون از فدراسیون حضور پیدا کرده و به 
پوشش اخبار انتخابات می پردازند خدا قوت بگویم.

وی افزود: رای آوردن من مهم نیست بلکه مهم باز 
بودن فضای انتخاباتی است . امیدوارم مجمع برای 
چهار ســال آینده فوتبال ایران، یک هیات رییسه 
قوی انتخاب کند. اتفاقات مهمی را پیش رو داریم 
و باید افراد قوی و توانمند با حضور در هیات رئیسه 
شرایط فوتبال را به مراتب بهتر کنند.دبیرکل سابق 
فدراسیون فوتبال درباره نقدهای دوران فعالیت او و 
شهاب عزیزی خادم و جلسه جنجالی او، گفت: شاید 
صلاح نباشد درباره آن جلسه صحبت کنم. هیات 
رییسه فدراسیون در این مورد تصمیم گرفتند اما 
در یک شــرایط ســخت باید بین فردی که مرا به 
فدراسیون آورده بود و دچار چالش نشدن سلامت 
فوتبال، یک مورد را انتخاب می کردم. من یک فرد 
فوتبالی هستم و در آن شرایط باید به عنوان دبیرکل 
فدراسیون تصمیم هیات رئیسه و دیگران که صلاح 
فوتبال بود، اجرا می کردم.وی درخصوص شرایط 
داوری کشور و خارج شدن آن از فروغ، گفت: یکی از 
دلایل من برای هیات رییسه این است که احساس 

می کنم در داوری اتفاقاتی می افتد. 

 ملی پوش تیم ملی وزنه برداری: 

امیدوارم نخستین طلای المپیکی 
گیلان را بگیرم

 ملی پوش دسته ۱0۹ کیلوگرم تیم ملی وزنه برداری 
گفت: محمود نامجو اولین و آخرین مدال المپیکی 
را برای استان گیلان کسب کرد و امیدوارم بتوانم به 
نمایندگی از این استان روزی در المپیک بدرخشم 

و نخستین طلای المپیکی استان را کسب کنم.
به گزارش ایرنا، عملکرد جوانان وزنه برداری ایران 
در در پیکارهای جهانی منامه و قهرمانی نوجوانان و 
جوانان آسیا در دوحه نشان داد که تکیه بر رده های 
سنی می تواند پولادمردان ایران را به ریل موفقیت 
در وزنه برداری بازگرداند ریلی که روزگاری مسیر 
آن از شهرهای سیدنی، لندن و ریو عبور کرد و در 
سال ۲0۱۷ در قلب آمریکا نیز به قله افتخار رسید. 

تیم ملــی وزنه برداری ایران در مســابقات جهانی 
بحرین تنها ۷ امتیاز بــرای قهرمانی کم آورد و اگر 
حذف، جوادی در دسته ۸۹ کیلوگرم نبود بی تردید 
پولادمردان بالاتر از مردان سرزمین اژدها سکوی 
جهانی را فتــح می کردند. آریا پایــدار، ملی پوش 
دســته ۱0۹ کیلوگرم تیم ملی وزنه برداری اظهار 
کرد: من به مســابقات قهرمانی نوجوانان و جوانان 
آسیا در قطر اعزام شدم و در هر سه حرکت به مدال 
طلا رسیدم. عنوان نایب قهرمانی جهان را در سال 
۲0۲3 کسب کردم و رده سنی جوانان دیگر برای 
من جذابیت زیادی ندارد. اکنون به دنبال آن هستم 
تا بتوانم بهترین عملکردم را در رده سنی بزرگسلان 
به نمایش بگذارم. تلاشم این است تا برای بازی های 
آسیایی ۲0۲۶ ناگویا به سطح مدعیان برسم و بتوانم 

برای کاروان ایران مفید باشم.

 وزنه برداریفوتبال بدمینتونبا مسئولان


